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Abstract (en)
The device has a movable part opposite to a fixed element of a carrier structure carrying a folding table. A housing (16) is arranged in the fixed
element. A bolt (13) is mounted on the movable part of a folding table panel for transversely sliding on a part between a projecting position to be
received in the housing and a retracted position to leave the housing. The device is arranged such that an unlocking component (17) and the bolt
cooperate by friction, and are mutually maintained in an active position and in the retracted position, respectively. Independent claims are also
included for the following: (1) a side of a carrier structure carrying a folding table, comprising a movable panel (2) a table tennis table including a
carrying structure.

Abstract (fr)
Dispositif de verrouillage d'un panneau (2) de table pliante, le dispositif de verrouillage comprenant au moins un logement (16) ménagé dans un
élément fixe et un verrou (13) mobile sur le panneau entre une position en saillie pour être reçu dans le logement et une position escamotée pour
sortir du logement, le verrou étant élastiquement rappelé en position en saillie. Le dispositif comprend un organe de déverrouillage (17) monté sur
l'élément fixe pour coulisser d'une position inactive dans laquelle il est rappelé élastiquement vers une position active dans laquelle il amène le
verrou de sa position en saillie vers sa position escamotée. Le dispositif est agencé de telle manière que, dans cette dernière position, l'organe de
déverrouillage et le verrou coopèrent par frottement et se maintiennent mutuellement en position active et en position escamotée respectivement.
Flanc et table comportant un tel dispositif de verrouillage.
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